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Redactioneel  

En dan? 

Het aardige van golf is, dat zelfs als je fysiek niet aan 

de bak kunt omdat de baan al weken dicht is — eerst 

vanwege te veel water en vervolgens wegens de 

sneeuw — het je in ieder geval geestelijk nog bezig-

houdt.  

Nadat wij in een of ander sportprogramma een film-

pje zagen over een Amerikaanse golfer die erin ge-

slaagd was zijn bal na een paar honderd meter in het 

glas van een toeschouwer te laten belanden, ontspon 

zich de discussie ‘en dan?’ 

Er wordt momenteel op onze eigen club ook veel over 

regels gesproken, over paaltjes met en zonder groene 

kop, over nieuwe GUR-paaltjes die weer geen GUR-

paaltjes schijnen te zijn maar paaltjes gezet door de 

gemeente om de nieuwe aanplant te markeren, over 

droppen of toch maar opnieuw afslaan – maar het 

dilemma ‘golfbal in glas’ zal zich op ons park niet snel 

voordoen. Hoewel? Wat is de regel als een bal in een 

beker glühwein ploft tijdens het oliebollentoernooi? 

Dus wat doet een mens tegenwoordig als een vraag 

niet beantwoord kan worden? Juist. “Unieke en modi-

euze stijl, de echte golfbal is ingelegd op de buitenste 

glazen wand zodat u er volledig van kunt genieten.” 

“Golfkerstbal van glas”, “Glasschilderij met golfbal 

met neonlicht” “Ketting met glas golfbal. Ook leuk als 

cadeau of aan de binnenspiegel van de auto.” Tja. 

Zoals ik mijn leerlingen vroeger al voorhield: je moet 

aan Google wel de goede vraag stellen. 

‘Golfer slaat bal in glas’, dan. Okay, beter. “Adam 

Schenk (what’s in a name ) zag de bal op de borst 

van een toeschouwer landen en in diens drankje stui-

teren. De man kon er wel om lachen en nam na het 

incident nog een slokje van zijn drankje.” (Een wodka

-cranberry cocktail, uw razende reporter heeft het 

allemaal uitgezocht).  

Maar waar het echt om ging: Schenk kreeg een vrije 

drop en maakte vervolgens een birdie op deze 16e 

hole (een par 5). Wat weer leidt tot de conclusie dat 

de bal shanken niet altijd slecht hoeft af te lopen…. 

Terug naar ons eigen clubje, waar dit soort Ameri-

kaanse toestanden ver van ons bed zijn. Wat houdt 

ons wel bezig? Het interessantste wat ik de afgelopen 

tijd heb gehoord, is dat er een nieuwe diersoort is 

gespot in de omgeving van hole 1, namelijk de ver-

lichtingsvleermuis! En dat is goed nieuws, want dit 

sympathieke diertje zou kunnen helpen in de strijd 

tegen de lichtmasten, die op het hele park als pad-

denstoelen uit de grond schieten. 

Mogelijk was u al opgevallen dat deze Teeshot wat 

dikker is dan u gewend bent. Dat heeft alles te maken 

met het goede nieuws, dat Hans de Keijzer de redac-

tie is komen versterken. Daar zijn wij van de Teeshot 

erg blij mee! In dit nummer de eerste schrijfsels van 

zijn hand. Verder uiteraard een stukje van de voorzit-

ter, een verslag hoe golf bijdraagt aan teambuilding, 

een bijdrage over een bijzondere vrouw en nuttige 

tips over veranderingen in de baan. Gea heeft vrijwil-

liger Gert geïnterviewd. Verder een nieuwe rubriek, 

voortbordurend op de oude Vaatwasser: als u iets 

aardigs, geks of aparts ter ore komt: laat het ons we-

ten, wij planten het “rondom de berkenboom”. 

Verder wijs ik u erop dat op onze website (die dage-

lijks en niet slechts drie keer per jaar te raadplegen 

is) ook informatie te vinden is over golfregels - net 

als korte verslagen van de diverse activiteiten die op 

onze club hebben plaatsgevonden. Het moge echter 

duidelijk zijn dat voor het uitgebreide nieuws u toch 

echt aangewezen bent op uw enige echte Teeshot, tot 

driemaal toe een hoogtepunt in uw golfjaar! 

 

 

   Karin Wensink 

Het bestuur nodigt u uit voor de 

Algemene Leden Vergadering 2024 

op woensdag 17 april om 20:00 uur 

in ons clubhuis 
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Van de voorzitter 

Beste golfvrienden, 

De tijd gaat heel snel en het voor-

jaar komt er aan, dus het is weer 

tijd voor het woordje van de voor-

zitter. 

Helaas is er weer triest nieuws te 

melden. Eind december overleed 

ons oudste lid, Mien Flik en eind 

februari is ons lid van verdienste en oprichter van de 

VVMM Jos Coppen overleden. Eind maart moesten we 

onverwacht afscheid nemen van Hélène de Best, die 

ook al jaren als vrijwilliger actief was. Ik wens Dox en 

Hans veel sterkte met dit grote verlies. Binnen onze 

club laten beiden veel positieve herinneringen na. 

 

Het gaat onze club eigenlijk heel goed. Financieel is 

alles prima in orde en ook organisatorisch loopt het 

goed. 

Een punt van zorg is en blijft de bezetting van de 

marshalcommissie: die heeft dringend versterking 

nodig. Ik nodig u allen hierbij uit om na te denken 

over (voor een aantal dagdelen per jaar) inzetbaar te 

zijn als marshal. Veel tijd kost het niet en het is een 

gezellig tijdverdrijf denk ik. Wat bijkletsen in de baan 

en toezicht houden op wat er allemaal op het park 

gebeurt. Lukt het niet om de marshalcommissie op de 

gewenste sterkte te brengen, dan gaat het bestuur 

kijken of we met minder speeltijd, dus minder de 

baan open, het toezicht wel kunnen regelen. U be-

grijpt dat we dat niet willen, maar wij hebben als VGC 

ook onze verantwoordelijkheid richting de gemeente. 

We zijn in de afrondende fase om een warmtepomp 

aan te schaffen en nog enkele zonnepanelen bij te 

plaatsen. Zo kunnen we onze energiekosten nog ver-

der terugbrengen. We zijn bijna helemaal groen zou 

ik willen zeggen. 

We hebben de afgelopen tijd erg veel regen gehad en 

onze baan heeft er toch wel behoorlijk van geleden. 

Probeer die dus bij het spelen zo veel mogelijk te 

ontzien en voorkom beschadigingen. Zet je karren 

niet voor de greens en repareer pitchmarks. 

Het ledenbestand is op dit moment 385. We kunnen 

dus nog wel wat nieuwe leden gebruiken; zegt het 

voort bij jullie vrienden en bekenden! 

Er is behoorlijk wat verwarring over de dropping zo-

nes en de “out of bounds”-grenzen. De baancommis-

sie en de regelcommissaris zullen hierover op korte 

termijn duidelijkheid verschaffen en dit naar de leden 

communiceren. 

Denk allemaal aan onze ALV die op woensdag 17 april 

zal plaatsvinden in ons clubhuis. U bent natuurlijk 
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allen van harte welkom. 

Ten aanzien van eventuele verlichting op onze holes 

1, 2 en 9 is de situatie onveranderd en dus geen 

nieuws te melden. 

Nog even een belangrijk punt. Carien Baudewijns 

haar termijn in het bestuur is afgelopen en zij wil ei-

genlijk aftreden. Maar zij vindt het ook niet goed, dat 

er dan geen vrouwelijke vertegenwoordiging meer is 

in het bestuur. Daarom blijft zij nog een jaar en daar 

ben ik heel blij mee. Toch zou het goed zijn dat we 

enkele nieuwe vrouwelijke leden voor het bestuur 

vinden. Met alleen mannen is het toch anders. Als er 

leden zijn, die Carien volgend jaar willen aflossen of 

die de vrouwelijke vertegenwoordiging in het bestuur 

willen vergroten, meld je dan snel. 

Afsluitend wil ik al onze vrijwilligers hartelijk bedan-

ken voor hun belangeloze inzet voor de VGC. Blijf dit 

goede werk volhouden; het wordt ontzettend gewaar-

deerd. 

Blijf allemaal gezond, sportief bezig, doe mee aan 

wedstrijden en beleef plezier aan ons spelletje golf. 

Tot ziens op en rond de baan. 

Frank Smulders 

 

Herinneringen aan Jos Coppen 

 

Zeg je Jos Coppen, zeg je VVMM. 

In de geschiedenis van de Val-

kenswaardse Golfclub zal Jos als 

oprichter en 25 jaar voorzitter van 

de “Vrije Vrijdag Middag Mannen” 

voortleven, ook al is hij ons in fe-

bruari ontvallen. 

Jos was enkele jaren geleden benoemd tot Lid van 

Verdienste van onze club. Als hommage aan Jos 

wordt er gestreden om de Jos Coppen cup. Daarover 

meer in de volgende Teeshot. 

Herinneringen aan Hélène de Best 

Op 19 maart ontvingen wij het 

droevige bericht dat Hélène de 

Best was overleden. 

Met haar positief kritische instel-

ling was Hélène een zeer gewaar-

deerd lid van de wedstrijdcom-

missie. Niets was haar teveel, zij 

zette zich altijd volledig in voor de 

WeCo en onze vereniging. 

Zij was onder meer, samen met Carien, nauw betrok-

ken bij de organisatie van ons mooie jubileumfeest in 

juli 2022. 

Ook privé was Hélène een lieve vriendin en golf- en 

fietsmaatje. Vele mooie herinneringen zullen ons bij 

blijven. 

Wij wensen Hans en zijn dierbaren heel veel sterkte in 

de komende tijd. 

Woorden schieten tekort om het verlies te omschrij-

ven. 

Namens de wedstrijdcommissie, 

Jos Baudewijns 
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Herinneringen aan Mien Flik 

Grandmère du Golf sinds haar 75ste 

Mien was al vanaf de oprichtings-
vergadering lid van onze club. 
Ook stond ze aan de wieg van de 
DDD, de Dolle Dames Dinsdag-
middag. 

Nog meer dan het golfen zelf, 

vond ze het samenzijn na afloop 

belangrijk. 

Lange tijd, voor corona, was er 

dinsdagmiddag in ons clubhuis 

een heuse stamtafel. Daar zat 

dan een complete flight “geblesseerden”, die op aan-

dringen van Mien een borreltje kwamen drinken. 

Maar echt stilzitten kon ze niet. Ze ging een deuntje 

op de piano spelen en lege glazen op halen. Zo maak-

te ze overal een praatje en verdiende een roseetje. 

Op haar 85ste verjaardag werd ze verrast met een 

eigen dienblad. 

Mien en haar piano! "Geef mij maar een piano als 

huwelijksgeschenk in plaats van het traditionele tafel-

zilver" zei ze tegen haar ouders. Liever pianospelen 

dan zilver poetsen! 

Het eetclubje was ook een kindje van Mien. Haar vas-

te menu: 1 Hugo, een kleine carpaccio salade en een 

grote friet. Ze bracht altijd haar eigen zoutvaatje 

mee. Met die gekke draai-dingen kon ze niet uit de 

voeten. 

Met golfen kon ze wel lange tijd uit de voeten. Op 

haar 90ste verjaardag kreeg ze een door Dammie 

gemaakte wandelstok. Zo heeft ze nog een tijdje ie-

dere week een rondje van 9 holes kunnen lopen. 

Ja, Mien was een bijzonder mens, warm, sportief en 

met gevoel voor humor. 

Met een glimlach denk ik aan haar 

terug. 

 

  Nolly van Santvoort 

 

Het VGC-Oliebollentoernooi 

In Valkenswaard gaat het vieren van onnozele kin-

deren gepaard met het gooien van snoep uit de toren 

van de St. Nicolaaskerk. Daar gaat een hele katholie-

ke traditie aan vooraf die we hier niet verder behan-

delen, maar Wikipedia geeft de geschiedenis van deze 

traditie goed weer. 

Het is op diezelfde datum dat wij ons – inmiddels tra-

ditionele – oliebollentoernooi houden. Puur toeval, 

meer niet. Op de site van de golfclub staat de inde-

ling van de teams en de hole waarop we geacht wor-

den te starten, dus komen we niet voor verrassingen 

te staan en we weten zo ook hoe laat we verwacht 

worden...  

Als ik de golfkar uit de locker haal, komt de bakgeur 

mij al tegemoet en dat maakt gelijk hongerig. In het 

clubhuis kijken de schalen met dampende oliebollen 

al reikhalzend naar de komst van de deelnemers aan 

het toernooi. Ik start bescheiden met 1 oliebol en een 

bakje koffie, maar ik moet me meteen beheersen om 

niet nogmaals een bezoek aan die dampende schalen 

te brengen, want de oliebollen zijn overheerlijk. Als 

deze olie- en krentenbollen mee zouden doen aan de 

test van het AD, dan kan het niet anders, dan dat een 

zeer hoge klassering het resultaat zou zijn. Hulde dus 

voor de bakploeg van Maarten! 

Ton en Jos – de wedstrijdleiding dus - zorgen ervoor 

dat we de verleiding van de oliebollen kunnen weer-

staan door aan te kondigen dat de we gaan starten 

met het toernooi. Om vertraging bij de zwembad ho-
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 les te voorkomen, starten de betreffende flights iets 

eerder. Een wijs besluit, want het loopt vandaag als 

een trein! Door Toon, van de baancommissie, zijn de 

afslagplaatsen gereed gemaakt, zodat we aan de slag 

kunnen op de 15 holes die gelukkig droger zijn dan 

gevreesd werd. Want terwijl overal in het land het 

water overal vandaan lijkt te komen en nergens meer 

heen kan, kondigt de temperatuur een vroeg voorjaar 

aan. Gelukkig hebben we op de baan dus nauwelijks 

last van het water en genieten we van die aangena-

me temperatuur. 

Maar het moment suprême vindt natuurlijk plaats 

nabij hole 7 en onderweg naar hole 1, waar we op-

nieuw kunnen genieten van die overheerlijke oliebol-

len. En een glaasje schnaps in de vorm van glühwein. 

John en Kees zijn inmiddels geroutineerde fourageurs 

en krijgen ongetwijfeld een nieuw contract voor 2024 

aangeboden, net zoals de bakploeg. Onder het nutti-

gen van de schnaps, discussiëren we over de mail 

van het bestuur omtrent de gedragsregels. In de 

flight waar ik deel van uit maak, is er veel begrip voor 

die regels, ofschoon de “juiste” golfschoenen nog wel 

enige creativiteit oplevert, evenals het naleven van 

de regel over passende kleding. Kraagje omhoog of 

omlaag? 

Als we uiteindelijk de 15 holes hebben afgewerkt, 

keren we terug naar het clubhuis en storten ons ui-

teraard weer meteen op de oliebollen. We willen de 

naamgever van het het toernooi natuurlijk alle eer 

aandoen. Nadat de baancommissie, de bakploeg en 

de vrijwilligers achter de bar zijn bedankt voor hun 

onvolprezen inzet, wordt de uitslag bekend gemaakt, 

want dat hoort ook bij een toernooi. De 3e plaatsen 

werden bij de dames respectievelijk bij de heren in-

genomen door Irmgard Schaffer en Toon van den 

Berg; de 2e plaatsen zijn voor Jeanne François en Fe-

lix Heijmans en de winnaars zijn: Karin Wensink en 

Paul Coelen, die ook de wedstrijdleiding bedanken 

voor het “geolied” organiseren van het toernooi.  

Jos sluit met enige weemoed zijn woordje van dank af 

omdat, het voor Ton de laatste keer is dat hij actief 

was voor de wedstrijdcommissie. Inmiddels maak ik – 

tot verbazing van mijn flightgenoten – wat aanteke-

ningen op een bierviltje voor een verslagje in de 

Teeshot. Als ik hun heb uitgelegd waarom ik die aan-

tekeningen maak, branden plotseling allerlei anekdo-

tes en (min of meer) sterke verhalen los. Maar helaas 

gezellige flightgenoten, het viltje is vol. 

 

 

Volgende keer beter.  

Hans de Keijzer 
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VGC Clubkleding 

Na het succes van de eerste ronde is er tot 14 april 

nog een mogelijkheid om clubkleding van goede kwa-

liteit en pasvorm met Cooltechnologie te kopen. Het 

gaat om polo’s en truien van het merk PING: 

• damespolo “Sedona” 

• herenpolo “Lindum” 

• damestrui “Lyla” 

• herentrui “Ramsey”.  

De trui wordt voor zowel dames als heren bij voor-

keur besteld in de kleur navy blauw. Donkerblauw 

zoals de herentrui rechtsonder en de spencer linkson-

der. Truien in snorkelblauw of rood zijn ook mogelijk. 

 

Alle kleding wordt geleverd met logo. 

 

 

 

 

 

 

 

 

..Damespolo  snorkelblauw  Herenpolo 

De prijs van de polo was € 65, nu voor € 54 

De prijs van de trui is normaal € 85, nu € 69 

De herentrui is er ook in een spencerversie en kost € 

65. Alle prijzen zijn inclusief logo. 

Damesmodellen zijn er in de maten 34-48. 

Herenmodellen zijn er in XS, S, M, L, 

XL, XXL en XXXL. Maten vallen nor-

maal. 

 

Herentrui: navy blauw (voorkeur), ook 

verkrijgbaar in snorkelblauw en rood 

 

 

 

Spencer 

navy blauw/snorkelblauw 

 

 

 

 

Bestellen liefst per whatsapp (0628 140 693) of per 

mail naar: martinettederksen@gmail.com  

onder vermelding van je naam maat en item. 

Je krijgt dan een betaalverzoek. Na betaling wordt de 

bestelling definitief. 

Martinette Derksen 
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Winterteamwedstrijd met extra handicap 

 

Monster van Loch Zess 
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De ”stroke indices” leggen de volgorde van moeilijk-

heid van onze 9 holes ten opzichte van elkaar vast. 

Elke golfclub stelt zelf de stroke indices vast. 

De stroke index van een hole bepaalt hoeveel slagen 

je op die hole meekrijgt. 

 

Nieuws van de baancommissie 

Onze baan heeft een heel andere aanblik gekregen. 

De verlengde hole 8 is in gebruik genomen. 

De waterhindernissen zijn ruim gevuld. Door de over-

dadige regenval veranderden hole 5 en 6 zo nu en 

dan in echte waterparadijzen. 

Gelukkig konden we, met uitzondering van de week 

met vorst en sneeuw, wel onze geliefde sport blijven 

beoefenen in tegenstelling tot veel andere banen. 

In het kader van ready golf en om de spelsnelheid te 

verbeteren zijn er bij de waterhindernissen rode mar-

keringen geplaatst. Verder links langs de struiken op 

hole 5, rondom de bossage tussen de berk op 5 en de 

green van 6 en links bij de struiken en achter 1 meter 

voor het hek op hole 8. 

De dijk tussen hole 5 en 6 blijft “out of bounds” en 

over de dijk spelen is niet toegestaan.  

Wat zijn de gevolgen? 

Indien de bal in een rode hindernis ligt dan is het 

spelen zoals hij ligt of droppen in de lijn van de plek 

waar hij de hindernisgrens heeft gepasseerd, niet 

dichter bij de hole en spelen met toepassing van één 

strafslag. 

Rode hindernissen met een groene kop markeren een 

verboden speelzone. Niet betreden en verplicht drop-

pen. Ook weer op een plek voor waar hij de hindernis 

is ingegaan of op de daartoe met het bordje DZ 

(dropzone) aangegeven plaats binnen 3 stoklengtes 

en niet dichter bij de hole. Ik zou in de verleiding 

kunnen komen hier een uitvoerige verhandeling te 

geven maar ik verwijs u toch naar de golfregels. Er is 

een handige app gratis beschikbaar in zowel de Apple 

als Google Store: GOLFREGELS 

Installeer die app op je mobiele telefoon! 

Ook de regelcommissie besteedt hier aandacht aan. 

Bij de NGF is een verzoek tot vervroegde her-rating 

ingediend. De oorspronkelijk her-rating staat gepland 

voor 2028.  

[Redactie: de NGF heeft vlak voor het ter perse gaan 

van deze Teeshot laten weten dat een her-rating op 

dit moment niet nodig is. Bij de her-rating in 2028 

worden de wijzigingen verwerkt.] 

 

Het plaatsen van verlichting op het veld met onze 

holes 1, 2 en 9 en/of de aanleg van een extra kunst-

Wedstrijdschema 2024 

Over golfbanen 

Enkele begrippen voor degenen die niet dagelijks met 

de beoordeling van golfbanen bezig zijn (de meesten 

van ons dus…). 

 

De "rating" van een golfbaan — hoe moeilijk is deze 

baan voor dames resp. heren spelend vanaf een be-

paalde kleur tee — wordt door de NGF bepaald en uit-

gedrukt in twee getallen: de course rating CR en de 

slope rating SR. Voor dames en idem voor heren, voor 

rode en voor gele tees. 

De CR en SR getallen staan op onze scorekaart (onder 

het kaartje van de baan) en geven dus aan hoe moei-

lijk onze baan is in vergelijking met andere golfbanen. 

CR en SR bepalen de omrekening van de (WHS-)

handicap naar de baanhandicap. Die omrekening le-

vert bij VGC vier lijsten op (de "handicap-

slagenlijsten" op onze website): dames rode tees, da-

mes gele tees, heren rode tees en heren gele tees. 
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grasveld naast de holes 3 en 4 staat op de politieke 

agenda. We volgen deze ontwikkelingen belangstel-

lend en kritisch om geen of zo weinig mogelijk af-

breuk te krijgen aan onze holes. Wordt vervolgd.  

De baancommissie is weer op sterk-

te. Kees Alkemade is bereid gevon-

den toe te treden. 

Namens de baancommissieleden, 

Dammie Janssen, Toon Wijnen, 

Frans Smits, John Grijseels en Kees 

Alkemade. 

 

 Ad Strijbosch 

 Voorzitter baancommissie 

 

 

Nieuwe STROKE INDICES 

Dit stukje gaat over de aankomende wijziging van de 

stroke index van onze holes. Als club mogen wij zelf 

de stroke index bepalen. De aangewezen methode 

om dat te doen, is om naar de bruto scores per hole 

te kijken. 1717 kaarten van dames (rode tee) en 

3636 kaarten van heren (gele tee), grotendeels af-

komstig van wedstrijden in de periode 2021-2023, 

zijn onderzocht. Ruim voldoende om statistisch ver-

antwoorde conclusies te trekken. 

De bruto score min de par van de hole geeft de moei-

lijkheidsgraad van een hole aan. 

Sommige holes blijken relatief gemakkelijker voor de 

dames dan voor de heren en andersom. 

De moeilijkste hole is voor zowel dames als heren 

niet verrassend hole 5/14. Met de baanwijziging 

wordt deze hole er niet gemakkelijker op en zo blijft 

deze hole stroke index 1 & 2 houden. 

De op een na moei-

lijkste hole voor de 

dames is hole 8 en 

bij de heren hole 6, 

een hole waarmee 

de dames aanmer-

kelijk minder moei-

te hebben. 

Graag willen we dezelfde stroke index voor de rode 

en gele tee behouden, dus zijn keuzes nodig. 

Gelukkig bleek dit niet heel moeilijk, omdat voor de 

holes 1, 2, 3, 4, 5, 7 en 9 de rangorde van moeilijk-

heidsgraad voor dames en heren hetzelfde is. Zo 

bleek onder meer dat op hole 7 het best gescoord 

wordt en dat 4 moelijker is dan 3. Bleef alleen de 

keuze voor de toekenning van de nieuwe stroke indi-

ces 3, 4, 5 en 6 over. Op basis van recente ervaring 

met de nieuwe, langere hole 8, waarvan ook de hel-

lende green tot een opwaartse golfbeweging voor de 

score op deze hole geleid heeft, is gekozen om aan 

hole 8/17 stroke index 3 & 4 toe te kennen. 

Op basis van deze analyse en met de recente verrij-

king van onze baan met nieuwe hindernissen, is er 

gekozen om de stroke index als volgt te wijzigen.  

 

 

De nieuwe ranking strookt ook goed met de aanbeve-

lingen van de NGF voor de stroke index toekenning. 

We gaan de nieuwe stroke index invoeren als er nieu-

we scorekaarten gedrukt worden. 

  

 

 Rob Derksen 

 Regelcommissaris 

  Huidig Nieuw 

SI HoleNR HoleNR 

SI  1 & 2 5 5 

SI  3 & 4 1 8 

SI  5 & 6 6 1 

SI  7 & 8 3 6 

SI  9 & 10 8 4 

SI 11 & 12 4 3 

SI 13 & 14 2 2 

SI 15 & 16 7 9 

SI 17 & 18 9 7 
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geeft hij aan. Voor hemzelf was het een “sport” om te 

handelen met de niveauverschillen tussen de kin-

deren. 

Naast het lesgeven in lichamelijke opvoeding was 

Hans zelf actief in de sport. Hij begon te volleyballen 

bij VOLVA in Valkenswaard. Daarna speelde hij gedu-

rende 10 jaar bij AVOC in Achel om vervolgens te-

recht te komen bij Geldrop Nashua. Daar heeft hij 7 

jaar gespeeld, veelal in Heren 2 om aansluitend ma-

nager te worden van het Heren 1 team van Geldrop. 

Later was hij samen met Linda actief bij VC Weert als 

data-analisten voor het 1e damesteam. Intussen wer-

den ze beiden ook actieve tennissers in Dommelen.  

Ondanks dat Hans genoot van de ondersteuning van 

o.a. ALO studenten, die als stagiairs hun opleiding 

volgden, werd het lesgeven als sportleraar na 30 jaar 

fysiek toch te zwaar. Ook omdat hij door zijn werk en 

sport talloze blessures heeft opgelopen. Bij zijn af-

scheid als sportleraar bezwoer hij nooit te gaan gol-

fen… 

“Het kan verkeren” zei Brederode, maar Hans geeft 

ongevraagd toe, dat hij met veel plezier en enthousi-

asme toch aan het golfen is geslagen en daar nog 

geen moment spijt van heeft gehad (afgezien van de 

momenten, heel soms, dat het niet naar wens ver-

loopt op de baan).  

We zouden het eigenlijk over de vogels hebben zo 

hadden we vooraf afgesproken. Dus luidt de ope-

ningsvraag: waar komt jouw kennis van vogels van-

daan? Dan komen we weer terug bij zijn vader, die in 

de oorlogstijd als onderduiker wel eens een konijn of 

ree “beheerde” en een voorliefde had voor de natuur. 

Liefde voor de natuur zit nog steeds in de genen van 

de familie Meertens, want zo laat Hans weten dat hij – 

afkomstig uit een jagersfamilie – wel eens met zijn 

jongste broer gaat jagen en dan met name op wilde 

zwijnen. Maar ook genieten van de natuur, reeën kij-

ken, wandelen, filmen, en via het nesten beschermen 

en registreren komen we weer terug bij zijn fascinatie 

voor vogels. 

Hans en zijn 2 broers kregen als kind boeken met 

daarin allerlei soorten vogels. Daarop deelden ze vo-

gels in allerlei categorieën in, jagers, middeljagers, 

etc. Ook werden ze fanatieke zoekers naar kievitseie-

ren. Vooral op de landerijen hier in de omgeving van 

Valkenswaard raapten ze regelmatig een eitje. Die 

eitjes vonden gretig aftrek, want volgens Hans is het 

kievitsei een delicatesse in de restaurants. Het rapen 

van de eieren is later overgegaan in het beschermen 

van de nesten door het plaatsen van stokken. 

Omdat Hans ook jarenlang een bijbaantje had bij de 

poelier in Eindhoven, leerde hij ook veel over het bin-

nenwerk van vogels. Op zijn telefoon zijn talloze foto’s 

- al dan niet met geluid - waar te nemen van diverse 

vogels zoals, de roerdomp, woudaapje, de kwak, ral, 

de grutto, etc. Ook leert hij mij wat de biotoop van 

een vogel inhoudt. Het duizelt mij langzaamaan, maar 

Hans Meertens veelzijdig 

Plotseling moeten we even stil-

staan tijdens ons wekelijks golf-

rondje. “Kijk daar, een bonte 

specht”. “Hoe weet jij dat het een 

bonte specht is?” vragen wij aan 

Hans. Dat hoor je aan het geluid 

zo laat hij ons weten. 

Hans is Hans Meertens. Op dins-

dag- en donderdagmorgen is hij 

op de golfbaan te vinden met een vast ploegje gol-

fers, die hun habitat o.a. hebben liggen op de tennis-

baan van Dommelen. Hoe het komt dat hij veel van 

vogels afweet wil hij ons best laten weten, maar we 

willen eigenlijk veel meer van Hans weten. Omdat hij 

zelden of nooit meedoet aan de VVMM en aan andere 

wedstrijden, is hij voor veel golfers een onbekende. 

 Ofschoon er eerst wat aar-

zeling bij hem is, omdat hij 

vindt dat er niet zoveel inte-

ressants te vertellen is, we-

ten we hem toch te overtui-

gen. Ik stuur alvast een lijst-

je met aandachtspunten 

waar ik het over wil hebben, 

naast de informatie over de 

vogels. Dat trekt hem over 

de streep en aangekomen bij 

huize Meertens heeft hij sa-

men met Linda – zijn vrouw – al enkele A4’tjes over 

hemzelf op papier gezet, want Hans houdt er niet van 

om dingen aan het toeval over te laten. Als het in 

mijn toekomstige gesprekken ook zo gaat, is het 

overnemen van deze klus van Ben Thijssen een fluitje 

van een cent. 

Ofschoon zijn vader een Drentse douanier was en zijn 

moeder een sportieve Friezin, is Hans toch geboren in 

Maastricht, omdat zijn vader daar tewerkgesteld werd 

als grenscommies op de St. Pietersberg. Ook was zijn 

vader daar sportleider voor de douaniers. Nadat ze 

vanaf midden jaren 50 verkasten naar Noord-Brabant 

kwamen ze in 1965 in Het Gegraaf te wonen. Omdat 

ze daar de 2e bewoners waren kregen ze van de ge-

meente een zakje bloembollen, zodat het voortuintje 

wat opgevrolijkt kon worden. Hans ging naar de HBS 

op het GLE in Eindhoven, waarna hij in militaire 

dienst als zandhaas terecht kwam in Oirschot. Mede 

ingegeven door de sportiviteit van zijn ouders, be-

sloot hij vervolgens te gaan studeren aan het CIOS in 

Sittard. Vanaf 1977 is hij onafgebroken werkzaam 

geweest als leraar lichamelijke opvoeding in allerlei 

vormen van het onderwijs: streekscholen, basison-

derwijs, LTS en met name in het speciaal onderwijs. 

Desgevraagd geeft Hans aan dat het speciaal onder-

wijs hem het meeste plezier schonk omdat deze kin-

deren best wel onzeker zijn maar van nature ook 

graag bewegen. Hij kon hier goed mee overweg, zo 
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 toch vraag ik naar de vogels in de Biesbosch, waar 

Hans regelmatig met zijn boot te zien is. Helaas heeft 

o.a. de coronatijd er voor gezorgd dat veel mensen 

zijn gaan varen, zodat dit prachtige natuurgebied in 

de weekenden overbevolkt is geraakt, zo laat Hans 

weten. Maar dat laat onverlet dat de daar aanwezige 

zeearenden een prachtig en machtig gezicht vormen. 

En zo hebben we inmiddels een bruggetje gemaakt 

naar het volgende onderdeel van ons gesprek.  

Zijn boot is, naast zijn gezin (o.a. trotse opa van 2 

kleinkinderen waar Hans en Linda iedere maandag 

oppassen), zijn grootste hobby. Hij heeft al mooie 

tochten gemaakt naar de scheepsliften in Wallonië en 

vanuit de Biesbosch naar de Turfroute in Drenthe en 

uiteraard de Elfstedentocht in Friesland. Een tocht die 

zijn vader op de schaats heeft gedaan, dus dat kon 

niet uitblijven. Nederland is zo mooi stelt Hans, vooral 

vanaf het water. De plannen voor een volgende vaar-

tocht zijn al in ontwikkeling, waarschijnlijk weer naar 

het hoge noorden. 

We praten nog 

wat over de verre 

reizen die hij 

heeft gemaakt 

o.a. naar Austra-

lië, maar we 

staan toch wat 

langer stil bij zijn 

werkreizen naar 

Sierra Leone. 

Hans ging mee 

als begeleider van 

de Valkenswaard-

se stichting Wan-

da (Volk). Zijn 

school haalde door middel van een sponsorloop geld 

op om een school te bouwen in Sierra Leone. Vol trots 

laat hij de gebouwde school zien, maar ook foto’s met 

de lokale bevolking. Natuurlijk kruipt ook daar het 

bloed waar het niet gaan kan, want als snel wordt er 

een beroep op hem gedaan om wat sportoefeningen 

met de plaatselijke jeugd te doen. Afgesproken werd 

dat zo’n 20 kinderen mee zouden trainen. Maar al snel 

stond het veld vol en gaf Hans aan ruim 60 kinderen 

sportles. Een ervaring om nooit te vergeten! 

Het verhaal dreigt te lang te worden, want we kunnen 

nog wat bomen over muziek, de buizerds die volgens 

Hans maar tijdelijk weg zijn bij de golfbaan en onze 

gezamenlijke voorliefde voor voerstroop. Maar de fo-

to’s uit Sierra Leone trekken toch 

de meeste aandacht en we zullen 

er tijdens een golfrondje ongetwij-

feld nog wel eens bij stilstaan, net 

zoals we dat doen als er weer een 

bonte specht overvliegt. 

 

  Hans de Keijzer 
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Rondom de Berkenboom 

Tja, dan kom je nieuw in 

zo’n redactieteam en heb 

je nog geen idee wat ze 

van jou verwachten en 

wat je van elkaar moet 

verwachten. Gelukkig 

krijg ik al snel het ver-

zoek om een verslagje te 

schrijven over de herfst-

wedstrijd. Natuurlijk 

voelt dat als een proeve 

van bekwaamheid. Zou-

den ze van mij een kille 

opsomming over de 

weersomstandigheden 

en het verloop van die 

wedstrijd verwachten, 

kan ik volstaan met het 

vermelden van de uitslag, of...? 

Bij mijn vorige tennisclub in Zeist had ik als redactielid 

wel enige ervaring opgedaan, maar daar schreef ik – 

onder een pseudoniem – een column. Lekker satirisch, 

want vrijwel niemand wist wie er achter dat pseudo-

niem schuil ging. Kortom, ik schreef het verslag over 

de herfstwedstrijd in de vorm van een column, dus 

met de nodige satire. Maar dat bleek toch niet hele-

maal de bedoeling te zijn, dus tref je nu, in een iets 

gekuiste vorm, het verslag van de herfstwedstrijd 

aan. Maar gelukkig kreeg ik direct het verzoek om iets 

te schrijven over de oliebollenwedstrijd, wat ik dank-

baar en met enthousiasme heb gedaan. Natuurlijk 

moet je bij het schrijven in een clubblad rekening 

houden met mores en sores maar bovenal met de cul-

tuur van de club, ofschoon ik al aardig wat cultuurbar-

baren ben tegengekomen, en daar reken ik mijzelf 

ook bij.  

Genoeg over dit aspirant-lid van de redactie en de 

aanvangsperikelen. Jullie hebben inmiddels begrepen 

dat de onvolprezen rubrieken van Ben Haanappel, Ben 

Thijssen en Hans Berkers (Watwasser werd Vaatwas-

ser) verder door het leven gaat als “Rondom de Ber-

kenboom”. In mijn zoektocht naar de bedoeling van 

deze rubriek bemerkte ik, dat het zo’n beetje van alles 

wat is: wat over de club, terugblik over de verschillen-

de wedstrijden, wetenswaardigheden in golfland en 

wat er verder het vermelden waard is. Maar het moet 

vooral iets van onszelf zijn en over onszelf gaan, een 

thuisgevoel. Vandaar “Rondom de Berkenboom”. Al 

doende leek het mij veilig om maar dicht bij huis te 

blijven en wat verslagjes te memoreren over de ver-

schillende gespeelde wedstrijden en uitvoerig te ver-

halen over mijn eerste overleg met het redactieteam. 

Fout dus! De eerste 4 alinea’s bleken teveel dubbelin-

gen te bevatten met de andere bijdragen aan deze 

Teeshot, met daarbij de suggestie die alinea’s maar te 

schrappen… Maar ja, dan bleef er van mijn bijdrage 

weinig over en de deadline voor het inleveren van de 

kopij naderde met rasse schreden. Misschien dat ik op 

zondagmiddag alsnog mijn “Onder de Berkenboom” 

kan schrijven (of tikken), maar toen stond opeens 

onze kroost uit de buurt van de Veluwe voor de deur 

om gezamenlijk naar PSV - Feijenoord te kijken.  

Gelukkig had ik toch al wat tekst aan het laptopje toe-

vertrouwd, dus hebben we een lekker verhaaltje over 

die gevonden kunstkerstboom want die verdient wel 

een plaatsje in deze rubriek. Enkele enthousiaste 

strandjuttende golfers zagen nabij hole 1 een kunst-

kerstboom liggen, waar de ballen nog in hingen en 

besloten die maar mee te nemen en in ons clubhuis te 

leggen. Echter, die boom blijkt niet van de golfclub te 

zijn want wij hebben – uiteraard - geen kunstkerst-

boom! Hoe kun je dat nu denken, wij willen een echte 

boom. Wat nu?  

Of over de VVMM vrijdag 12 janu-

ari waar flight 3 aankomt bij hole 

7, waar nog op de wintergreens 

gespeeld wordt en wat na de af-

slag een bijzonder resultaat ople-

vert, want 3 van de 4 afslagen 

komen keurig achter elkaar in de 

bunker terecht. Helaas levert het 

geen prijs op maar is wel een fo-

tootje waard. 

Inmiddels word ik bijgepraat over wat er in de golfwe-

reld zoal gaande is. Zo schijnt longhitter Kyle Berkshi-

re een bal maar liefst zo’n 530 meter ver te hebben 

geslagen. Het blijkt echt waar te zijn, ofschoon er bij 

onze golfclub golfers rondlopen die beweren dat ook 

te kunnen; een soort van visserslatijn, maar dan voor 

golfers. In de “categorie sneu” lezen we dat Nick Dun-

lap (what’s in a name?) als winnaar van een GPA golf-

tour een prijs van 1,4 miljoen euro misliep omdat hij 

nog als amateur aan het toernooi deelnam. Die prijs 

ging nu naar nummer 2: een Zuid-Afrikaan met een 

oer-Hollandse naam Christiaan Bezuidenhout. Ook 

wordt ik van verschillende kanten bijgepraat over een 

blijkbaar schitterend golftoernooi in Kenia, maar daar 

heb ik helaas niets van mee gekregen. Maar vermel-

denswaardig is het wel temeer omdat het toernooi 

gewonnen is door een landgenoot: Darius van Driel. 

Hulde! 

Daarnaast is er ook 

troostend nieuws te 

lezen want Thomas 

Detry – profspeler in 

de GPA tour - had 

maar liefst 5 slagen 

nodig om een put van 

2 meter uit te holen; 

we verkeren in goed 

gezelschap! 

Terug naar de eigen 

golfclub. Een fotootje 

waard zijn de verkeerd 

geparkeerde fietsen. 

Enerzijds zien we dat 
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Om de kraaien te verjagen (want dat heeft er blijk-

baar mee te maken), heeft de gemeente er een extra 

vlag geplaatst. En zo ontstaat enige verwarring... 

Deze “carnavalsgrap” zint een van onze prominente 

leden niet en die gooit geërgerd die tweede vlag 

weg. Dit leidt weer tot een boze reactie van de ver-

antwoordelijke medewerker van de gemeente, die 

niet meer in carnavalsstemming was. 

Ach ja, bij de VGC is altijd wat te doen; soms springt 

het hoofd op rood en daarna weer op groen (vrij ver-

taald naar Herman Finkers)… Kijk maar naar het ver-

slag van de carnavalswedstrijd in deze Teeshot. 

We nemen er kennis van dat de maand februari te 

warm, te nat en te somber was. Maar de start van de 

maand maart geeft toch weer hoop met een voor-

zichtig zonnetje. Inmiddels steken ook de krokussen 

hun kopje boven het maaiveld uit. We ontwaren ver-

schillende golfers bij de holes op het zwembadter-

rein, alsof het op hole 5 en 6 al niet nat genoeg was. 

Maar ja, natuurlijk, het traditionele winterkampioen-

schap staat voor de deur en dan moet er vooraf ook 

bij het zwembad geoefend worden. Uiteraard beste-

den we daar ook aandacht aan want het is een eve-

nement waar eeuwige roem te vergaren is, dus is er 

veel geoorloofd…. Zo zien we dat iemand in de eerste 

wedstrijd al een airshot voor een proefslag verkoopt.  

Ofschoon er niets boven de Teeshot gaat, blijkt het 

toch handig om regelmatig op de site van de golfclub 

te kijken, want Martinette Derksen heeft blijkbaar 

achter een vrachtauto gereden waar interessante 

lading van af is gevallen. Mooie golfpolo’s, -spencers 

en –truien zijn er in de aanbieding! En desnoods ook 

in andere kleuren, zo laat Martinette ons weten, als 

het maar blauw is.  

Nu kenden we al Rinus van Gogh die - in navolging 

van Rinus van Doremalen – gemotoriseerd over de 

golfbaan scheurt, maar sinds kort is daar een heuse 

bolide bijgekomen. Jan François rijdt nu in een 

prachtige golfauto over ons eigen parcours, echter 

tot droefenis van zijn golfmaten. Want Jan waant 

zich blijkbaar op een Formule 1 parcours, waardoor 

zijn golfmaten hem niet meer bij kunnen houden. Hij 

belooft beterschap en zegt toe de bolide regelmatig 

door de wasstraat te halen, waarop wij hem advise-

ren om daar wel tijdig uit te stappen, alhoewel… 

We eindigen deze rubriek door even stil te staan bij 

het overlijden van Mien Flik, Jos Coppen en Hélène 

de Best. Daar worden we toch even stil van. Fijne 

mensen die er niet meer zijn, maar in gedachten zijn 

we bij hen en hun naasten. 

Dit was niet het beoogde einde van deze rubriek, 

maar in het leven zijn de lach en de traan onlosma-

kelijk met elkaar verbonden. 

Hans de Keijzer 

 

er toch weer fietsen onder overkapping staan terwijl 

er in geen velden of wegen enige vorm van regen is 

waar te nemen. 

Maarten heeft toch niet voor niets een parkeerver-

bodsbordje opgehangen? 

Daarnaast zien we dat er 

– niet-elektrische - fiet-

sen bij de stang voor de 

elektrische fietsen staan. 

Die horen toch echt 

rechts in het fietsenrek 

geparkeerd te worden 

(afhankelijk vanaf welke 

kant je het bekijkt). 

De bedoeling van die 

stang is, dat je je elektrische fiets met een ketting 

vastlegt. Ja net als een hond.  

Oh en nu we toch bezig zijn: geen trolleys voor de 

greens plaatsen, krijgen we iedere vrijdag voor aan-

vang van de VVMM wedstrijd terecht te horen! 

We zijn geen moraalridders, want waar staat geschre-

ven dat je consequent moet zijn? Als we ons allemaal 

een beetje aan de regels houden, wordt het voor ie-

dereen wat overzichtelijker en dan hoeven de mar-

shals niet als BOA’s op te treden. Want we lezen in de 

vacaturemail van Peter van Dooremalen dat je als 

marshal vooral vriendelijk moet zijn en met een glim-

lach rond moet lopen. Tja, vind maar eens zo’n mar-

shal. Uit een “dreigend” mailtje van het bestuur be-

grijp ik, dat het tekort aan marshals toch een pro-

bleem gaat worden. Een manier van “omdenken” kan 

misschien een betere oplossing vormen.  

De winter heeft zich dit jaar tot ongeveer een week 

beperkt, waardoor de baan amper op slot ging en de 

greens – na een korte maaibeurt – prima bespeelbaar 

zijn. Schaatsen op de wadi’s lukte net niet, maar er in 

zwemmen is een poging waard. Wel de balletjes laten 

liggen! 

De jaarlijkse carnavalswedstrijd levert weer de nodige 

hilariteit en discussie op, want wie bepaalt nou eigen-

lijk de regels voor dit festijn? In elk geval is het ge-

oorloofd om als Wiske (zonder Suske) met een apart 

strikje in je haar rond te lopen... 

Maar tijdens diezelfde wedstrijd wordt geconstateerd 

dat de green bij hole 7 vergeven is van de emelten. 
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goede vrienden werden met o.a. Tom en Marijke Rij-

kers ( hun toenmalige buren). Met hen maakten Gert 

en Marianne prachtige en verre reizen naar Zuid Ame-

rika, Chili, Argentinië, Peru en Thailand en Zuid Africa 

etc.. En “jawel, we hebben ook wel golfreisjes ge-

maakt met Hein Schaeken, Frits Baljet en nog enkele 

leden van onze golfclub. Onze echtgenoten waren ook 

aanwezig en zij bestuurden de golfkarren zodat wij 

mannen ongestoord konden golfen...” 

Gert vertelt dat Frits er altijd bij is en hem graag helpt 

bij klusjes in het clubhuis. Zo bedacht Gert een oplos-

sing voor het legionella-risico en voor het verwar-

mingssysteem, wat een enorme gasbesparing oplever-

de. Als Gert zo vertelt, denk ik dat de meesten van 

ons geen idee hebben wat er allemaal bij komt kijken 

om ons clubhuis ‘draaiend’ te houden. Zo werd Gert 

een keer aangesproken over het risico en gevaar van 

het apparaat, dat wij gebruiken om onze schoenen en 

karren schoon te spuiten. Die spuit kon weleens le-

vensbedreigende situaties creëren voor rondhangende 

jeugd die ’s nachts met dat ding ging spelen. Dus 

moest het uitgeschakeld kunnen worden als beide toe-

gangen tot het clubhuis gesloten waren. Daar heeft 

Gert de beveiliging voor bedacht en samen met Frits 

geplaatst. En dan vertelt Gert ook van de grindput 

onderaan de helling naar de lockerruimte. De Ge-

meente wilde de bestaande ‘grindkoffer met oude 

pomp renoveren maar dit viel erg duur uit. Gert be-

dacht een veel goedkopere oplossing waarbij het hou-

ten schot voor de waterkering vóór de deur naar de 

lockerruimte overbodig werd. Gerts ‘maatje’ Frits heeft 

hier ook zijn steentje bijgedragen.  

“Ik zag een keer een salamander en een kikker die 

daar onder het rooster zaten opgesloten. Stel je voor 

dat bekend wordt, dat VGC zo’n val heeft aangelegd 

voor beschermde diersoorten als kikkers en salaman-

ders…. Dus die heb ik bevrijd en het rooster aange-

past met RVS fijnmazig netwerk. Nu kan er alleen nog 

een mug doorheen. En ik heb maar meteen een mag-

netische deur-vasthouder met (Feenstra) golfballetje 

aangebracht bij de deur naar de lockerruimte.” 

Terwijl ik aantekeningen maak, bedenk ik dat Gert 

eigenlijk een kabouter is voor de club. Een kabouter, 

omdat hij ‘onzichtbaar’ al die loodgietersklusjes als 

vrijwilliger doet als er niemand is in het clubhuis. Ster-

ker nog, de meesten van ons hebben nooit geweten 

dat de waterleidingen naar de douches jarenlang we-

kelijks met kokend heet water doorgespoeld moesten 

worden om het risico op legionella te voorkomen. Wat 

een verspilling van energie en water! En dan te be-

denken dat die douches slechts enkele keren per jaar 

gebruikt werden. De waterleidingen moesten vrij ge-

kapt worden, omgelegd en weer netjes weggewerkt 

worden… en de wand weer betegeld. (“Toevallig vond 

ik nog 5 bruikbare tegels in een andere hoek.”) Wie 

staat daar bij stil?  

En sinds kort maken de heren gebruik van urinoirs die 

handsfree gespoeld worden. Ook aangelegd door Gert. 

Op bezoek bij Gert Asveld 

Kort nadat Gert lid werd van de Valkenswaardse Golf-

club kwam hij de technische commissie van onze club 

versterken. Daarom wil ik graag Gert interviewen. We 

vinden na enig beraad een maandagochtend dat we 

beiden ‘kunnen’.  

We gaan aan de lange tafel zitten met uitzicht, via de 

zonnige serre, op hun mooi aangelegde tuin. Gert 

onderhoudt de tuin en doet al het snoeiwerk. Marian-

ne is degene die met creatieve ideeën komt en regelt 

dat de tuinman eenmaal per jaar de hogere bomen 

modelleert. 

Gert en Marianne wonen al sinds 2003 in deze bunga-

low aan de Stakenborgakker. Hun huis hebben ze 

laten ontwerpen naar hun wens om helemaal gelijk-

vloers te kunnen wonen. Dat komt nu wel van pas 

gezien Marianne’s rugblessure. Gert en Marianne leer-

den elkaar kennen in Valkenswaard, in Café de Stal 

op de Statie. Valkenswaard was destijds bekend als 

‘the place to be’. 

Gert kwam op 27 juli 

1950 in Gestel, 

Eindhoven ter we-

reld. Na de lagere 

school was al duide-

lijk welke richting 

Gert uit wilde: een 

technische opleiding. 

Op de LTS koos hij 

fijn-metaal, met na-

me gereedschap 

maken. In 1966 nam 

hij een baan aan bij 

de Verwarmings In-

dustrie Het Zuiden 

in Aalst. 

In 1968 stapte hij over naar ENVO in Heeze waar hij 

met veel plezier ruim 24 jaar werkte. Hij verzorgde er 

opleidingen voor servicemonteurs. In 1995 werd Gert 

gevraagd door de firma Feenstra op de vestiging in 

Venray als service manager. En vervolgens in 2008 

bij Feenstra Eindhoven, die verwarmingsbedrijf AEK 

had overgenomen. Hij was het aanspreekpunt voor 

diverse woningbouwverenigingen; ook Woning Belang 

in Valkenswaard maakte gretig gebruik van zijn ken-

nis op een breed vlak met rode draad energiebespa-

ring. Vooral verwarming en koeltechnieken waren zijn 

‘ding’. 

In 2011 ging Gert officieel met pensioen. Officieel… 

Maar hij wordt nog wel eens ingehuurd door de firma 

Feenstra op diverse locaties. En aangezien hij de bij-

naam “Gert Bouwbesluit’ heeft, maakt duidelijk dat 

hij regelmatig geraadpleegd wordt door de Gemeente 

en bevriende bedrijven als ze met een probleem zit-

ten. 

Voordat Gert en Marianne dit huis lieten bouwen, 

woonden ze jarenlang in de Lavendellaan waar ze 
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Complimenten. 

Besteding donaties. 

Momenteel heb ik als clubconsul intensief contact 

met een organisatie uit de gemeente Valkenswaard 

en waarvan de begunstigden jongeren zijn met een 

verstandelijke beperking en gedragsproblematieken, 

waardoor de meeste van deze jongeren niet in een 

reguliere opvang terecht kunnen. Deze jongeren 

kunnen niet in een reguliere speeltuin spelen of ver-

toeven en hebben behoefte aan een “eigen” veilige 

speelomgeving. 

De naam van die organisatie wil ik in dit stadium nog 

even niet prijsgeven, totdat ik zekerheid heb of onze 

stichting hier al of geen financiële bijdrage aan gaat 

geven. 

De organisatie begeleidt 27 unieke jongeren waarvan 

er gemiddeld zeven dagen per week 17 per dag aan-

wezig zijn. De jongeren variëren van 14 t/m 28 jaar 

waarvan 23 jongens en 4 meiden. 17 jongeren zijn 

onder de 20 en 10 boven de 20 de oudste is 28 jaar. 

Er is dringend 

behoefte aan 

speeltoestellen 

voor buiten, te 

weten twee 

dubbele schom-

mels, waarvan 

een met gewo-

ne schommels 

en een met vo-

gelnet schom-

mels.  

 

Op basis van een eerste offerte blijkt dat de investe-

ring dermate groot zal zijn, dat zelfs met hun eigen 

substantiële bijdrage het voor de stichting Old-Grand

Die masten voor de VGC banners: “Tijdens het uitla-

ten van onze Floor (zo heten en heetten al onze hon-

den), zag ik een keer 3 hele lange masten ergens 

achter op het terrein van een bedrijf (Formit) liggen. 

Ik sprak iemand aan daarover en die zei dat ik dan 

met die-en-die / Jan? Piet? moest praten. Kortom: ja, 

ik mocht die masten hebben als ik snacks voor alle 

werknemers wilde regelen. Ik heb nog wel gevraagd 

om hoeveel mensen het ging…. Nee, het waren er 

geen duizend, maar wel enkele tientallen. Dus de club 

heeft die masten gekregen voor de prijs van 30 fri-

kandellen en 30 kroketten.” 

Vervolgens heeft Gert samen met Frits de oude lood-

zware ijzeren masten verwijderd en de ‘snack’-palen 

gemonteerd. Dat zijn aluminium masten, door één 

man te bedienen. Gert regelde dat de RVS onderdelen 

gratis gemaakt en geleverd werden door Jangro in 

Valkenswaard… (Beetje reclame mag wel!) 

En hoe kwam Gert nou tot golfen? “Ik heb een keer 

meegedaan met zo’n clinic van tennis-golf. En een 

poos daarna heeft Hein Schaeken mij wat lessen ge-

geven in Asten-Heusden. Vrij snel daarna ben ik lid 

geworden van VGC. En nee, ik doe eigenlijk nooit 

mee op vrijdagmiddag. Momenteel heb ik weinig tijd 

voor golf, nu ik huishoudelijke dingen doe voor Mari-

anne.”  

Dezer dagen is Gert weer druk bezig voor onze club, 

omdat hij binnen de club als expert geldt op het ge-

bied van warmtepompen e.d. Ook bij het project aan-

schaf van zonnepanelen voor het dak van ons club-

huis was Gert betrokken. Onze 44 zonnepanelen krij-

gen er 5 collega’s bij en de binnenkort te installeren 

warmtepomp gaat de huiskamer op temperatuur hou-

den. Zo worden we dankzij Gert ieder jaar een beetje 

duurzamer (en verlagen we onze lopende kosten).  

 

 

   Gea Bloemen 

 

 

 

Status update Old Grand-Dad 

De 78 donateurs, ja je leest het goed 78, van onze 

golfclub vormen nu de tweede grootste afdeling van 

de Old Grand-Dad in de regio Zuidoost. Een fantas-

tisch resultaat. 

Samen hebben wij nu € 2.320 ingelegd in de nationa-

le pot van de Stichting Old Grand-Dad Club Nederland 

van waaruit in het hele land projecten gefinancierd 

kunnen worden om jongeren met een beperking te 

kunnen laten sporten, bewegen en spelen. 

Donateurs, dat hebben jullie fantastisch gedaan!! 
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Carnavalsgolf 

Op dinsdag 13 februari was het mogelijk voor man-

nen om mee te doen met de DDD omdat het Carna-

valsdinsdag was. Dankbaar werd daar gebruik van 

gemaakt. Mooi weer? Lieve dames? Wie het weet, 

mag het zeggen. 

Het zonnetje scheen, hier en daar zag je een roze 

glitterjasje, een gek petje of een zilveren strikje, 

maar verder waren we voornamelijk onszelf. 

De spelvorm was eclectic, wat zoals te verwachten 

was, discussie gaf omtrent de berekening van de 

eindscore. Ja mannen, wij vrouwen doen dat nou 

eenmaal anders dan dat jullie dat doen. Jammer 

maar helaas en alaaf en zo. Als je vandaag elfde was 

geworden had je prijs (Maria van Velthoven en Jo 

Evers waren de gelukkigen). Maar ook als eerste had 

je beet: bij de vrouwen was dat Sera Brouwers en bij 

de mannen ex aequo Niek Coenen en Jos Tillmanns. 

Persoonlijk ben ik niet zo’n carnavalsvierder, maar dit 

vond ik een Striepergatse topper. 

Wiske 

Foto: Suske 

-Dad te hoog gegrepen is om het restant te financie-

ren. Daarom heb ik nu contact met de Kiwanis uit Val-

kenswaard om na te gaan of wij samen met hen de 

zaak rond kunnen krijgen. 

Ik acht de kans reëel dat dit een positieve uitkomst 

zal hebben. Ik houd jullie op de hoogte. 

Jaarlijkse Clubwedstrijd Old Grand-Dad 

Ook vermeldenswaard is dat wij met de donateurs 

van de Old Grand-Dad van onze golfclub op 14 april 

de eerste en officiële clubkampioenschappen houden. 

De wedstrijd (stableford) wordt gespeeld over 18 ho-

les of, als je 80 jaar of ouder bent en 18 holes te veel 

vindt, over 9 holes. Dit onder het motto “meedoen is 

belangrijker dan winnen”. 

De wedstrijd wordt gesponsord door keurslager Hans 

Adriaans, AllRound Printing, VDL en een donateur van 

ons. 

Overigens worden de kosten, die beperkt worden ge-

houden, opgebracht door onze donateurs zelf zodat 

hun donatie aan de landelijke stichting volledig ter 

beschikking blijft voor het goede doel. 

De winnaar van deze clubwedstrijd mag deelnemen 

aan de Regiowedstrijd Zuid-Oost 19 juli 2024, op de 

Zuid-Limburgse G&CC. De besten daarvan spelen ver-

volgens op 12 augustus op de Amsterdamse Golfclub 

in een Landelijke finale om de titel: “Best golfende 

Grootvader van Nederland”. Zo kom je nog eens er-

gens. 

Mocht bij het verschijnen van deze Teeshot de wed-

strijd nog niet gespeeld zijn dan kun je als donateur 

inschrijven vanaf 24-03-2024 om 12:00 uur. 

Maar ook grootvaders van de golfclub die nog niet zijn 

aangesloten bij onze Old Grand-Dad club, zijn van 

harte welkom. Om donateur te worden en mee te 

kunnen spelen en in aanmerking te kunnen komen 

voor prijzen en kwalificatie voor de Regiofinale, is 

aanmelding voor 7 april a.s. via onze website 

www.valkenswaardsegolfclub.nl/grand-dad noodzake-

lijk. 

Even de clubconsul bellen op 0618 

392 449 kan natuurlijk ook. 

  Peter van Dooremalen 

  Clubconsul VGC 
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woensdagmiddag getest moesten worden, maar op af 

en toe een zuur windje na: prima golfweer. 

Jos Baudewijns en Gerard Engelen hebben wat af 

moeten rekenen, zeker toen op de laatste woensdag 

(Texas Scramble Wednesday) opeens de voorsprong 

van team Kees vd Heijden, die na de drie diverse an-

dere spelvormen fier aan de leiding gingen, was weg-

gesmolten. Drie teams ex aequo op een!? 

Er werd toegelicht hoe men tot de uiteindelijke uitslag 

is gekomen, maar dat is een beetje langs ondergete-

kende heengegaan: bardienst en zo. En dat is een 

drukke op een wedstrijd woensdag, heb ik ontdekt. 

En als je al 24 holes hebt gelopen, gaat het hoe en 

waarom van de berekening een beetje langs je heen. 

Wintercompetitie 2024 

Het zit er weer op. Het mag lente worden En inder-

daad, donderdag 14 maart was vriendelijk, zonnig en 

zacht… 

Op vier woensdagen (21 en 28 februari en 6 en 13 

maart) streden 13 VGC teams om het winterkampi-

oenschap. 

Zoals dat zo mooi heet: de weergoden waren ons 

gunstig gezind. De ene week was de dinsdag kletsnat, 

dan weer de donderdag, woensdagochtend wilde ook 

nog wel eens wat vochtig zijn, maar als we om 12 uur 

de baan ingingen voor onze 24 holes (2x de reguliere 

9 en 2x het zwembad) viel het alleszins mee. Soms 

wat plaatselijk water, soms sproeiers die per se op 
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Ik weet wel dat team Ad 

Strijbosch derde is ge-

worden… 

 

 

 

...team Gea 

(hoera    , 

“mijn” team dus) 

werd tweede… 

 

 

 

 

...en het team 

Kees van der 

Heijden werd 

toch nog eerste. 

Gefeliciteerd! 

 

 

 

Jos en Gerard, dank voor alle tijd die jullie in deze 

competitie hebben gestoken! Ik kijk nu alweer uit naar 

de zomercompetitie, wanneer de zwembad holes wor-

den vervangen door de driving range holes. Iets min-

der uitdagend misschien, maar zeker niet minder leuk.  

Karin Wensink 
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De noodzaak van marshals in de baan 

Onze marshals in de baan zijn er niet voor niets. Ze 

hebben een belangrijke taak: het toezien op de gol-

fers, zodat het spel ordentelijk, vlot en vooral veilig 

verloopt. 

Als vereniging zijn we, volgens de gebruikersovereen-

komst met de gemeente, “ten aanzien van het ge-

bruik van de golfvoorzieningen op het sportpark ver-

antwoordelijk voor de veiligheid van bezoekers en 

gebruikers van het sportpark”.  

Op zich is het niet moeilijk om die veiligheid te kun-

nen waarborgen, mits we ons als golfers aan de be-

langrijkste regel houden: sla nooit af als er ook maar 

de geringste kans is dat je iemand zou kunnen raken 

en letsel toebrengen. 

 
We kunnen van onze vrijwilligers die marshal zijn niet 

verlangen dat ze 24/7 per week op de baan aanwezig 

zijn. We zijn dan ook als marshals niet continu aan-

wezig en controleren steekproefsgewijs of golfers zich 

aan de afspraken houden. Dat dat nodig is blijkt wel 

uit het feit dat we bij voortdurende herhaling moeten 

vertellen wat wel moet, niet mag en zeer wenselijk is. 

We gedragen ons daarbij als gastheren/vrouwen en 

niet als verbaliserende controleurs. Dat doen we door 

de golfers vriendelijk te vragen hun gedrag op de 

baan zodanig te corrigeren dat de veiligheid, door-

stroming en onderhoud van de baan op orde blijft. 

Als marshal ben je op het vaste dagdeel dat je wordt 

ingeroosterd een uurtje op de baan en je bewaakt 

dan de veiligheid en doorstroming in de baan. Het 

kost je niet veel tijd en het helpt onze golfclub zich 

aan de voorwaarde uit de gebruikersovereenkomst 

met de gemeente te houden. 

Op dit moment zoeken we nog drie nieuwe marshals, 

man of vrouw, die bereid zijn deze taak op zich te 

nemen. 

Een kleine 80 leden hebben hier op gereageerd, waar-

voor onze dank. 

 

De respons is hieronder samengevat. 

 

Zoals je wellicht kon verwachten gaven alle respon-

denten aan dat zij zich aan de regels hielden en dat 

het naleven daarvan voor alle leden geldt. 

 

De overgrote meerderheid geeft aan dat zij geen re-

gels overbodig achten. 

 

Op de vraag over wat er aan regels ontbreekt, kwam 

een behoorlijk aantal suggesties naar voren. 

Het grootste aantal betrof het kledingvoorschrift en 

dan met name de verplichting tot het dragen van golf-

schoenen. Ook, zij het in mindere mate, kwam het 

onderwerp kleding-algemeen aan de orde. 

 

Het bestuur heeft in zijn vergadering van 12 maart jl. 

besloten de voorschriften hieromtrent aan te passen. 

U hoort daar nog van bij de eerstkomende ALV. 

 

Een aantal andere suggesties inzake aanpassen van 

regels: 

• Verbied inbreken 

• Verbeter doorlaten van een snellere flight 

• Bevorder tolerantie ten opzichte van anderen in 

de baan 

• Handhaaf tempo in de baan 

• Bevorder het direct verlaten van de green na 

het uitholen 

• Zorg voor opfrissen van de regelkennis. 

 

Wij geen ervan uit dat de huidige (etiquette) regels de 

meeste van deze punten afdekken en dat daarvoor 

geen verdere actie noodzakelijk is. 

 

Indien er brede belangstelling is 

voor “opfris-cursussen”, dan kun-

nen we daar iets voor gaan in-

plannen. 

 

Frits Baljet, 

Secretaris 

 

 

Resultaat enquête baanreglement 

Naar aanleiding van klachten over het gedrag van 

sommige leden op de baan heeft het bestuur in de-

cember besloten over dit onderwerp de leden te raad-

plegen door middel van een enquête. 

Hierin werd de leden gevraagd hoe men denkt over 

het naleven van de regels en of men sommige regels 

overbodig vindt en als laatste welke regels naar hun 

mening aanpassing behoeven.  
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Interesse? Bel me dan even: 0618 392 449 

Peter van Dooremalen  

Voorzitter Marshalcommissie 

November Rain 

Dat wordt even schakelen: als u dit verslag van de 

herfstwedstrijd leest, zitten we in het voorjaar van 

2024.  

Toch maar even terug naar 23 november 2023. Want 

terwijl ik geniet van het toepasselijke November Rain 

van Guns N’Roses, bereikt me het verzoek om een 

korte sfeertekening te maken van de op die dag ge-

houden herfstwedstrijd. Een verzoek van Karin klinkt 

als een opdracht (niet echt hoor), dus maar meteen 

wat indrukken op het laptopje typen voordat het ge-

heugen hapert. 

Het is november, maar vandaag laat de regen het bij 

hoge uitzondering afweten; kortom een prima weertje 

om te golfen. Nadat Gerard de wedstrijd heeft toege-

licht en belooft dat we na afloop een jagermeister en 

een stuk rookworst krijgen, duwt Rob ons nog wat 

golfregeltjes door het brein. Omdat het helder en dui-

delijk is, levert dat amper vragen op, dus iedereen 

kan aan de bak.  

Mijn flight begint op hole 9 en de parren vliegen ons 

meteen om de oren. Het is geen VVMM-wedstrijd, dus 

helaas vandaag geen bitterballen voor de beste 

flight…. Het tempo zit er gelukkig goed in zodat we - 

mogelijk te vroeg - bij de zwembad holes arriveren. 

Want het is daar een drukte van jewelste. Natuurlijk 

ligt dat aan de voorste flight, want een file begint 

toch ook altijd vooraan?  

Golfen bij het zwembad schijnt toch een aparte tech-

niek te vereisen, want van verschillende kanten zie je 



 

- 25 - 

golfballetjes door het zwembad stuiteren, die in de 

meeste gevallen uiteindelijk toch de groene zoden 

bereiken. En dan gewoon doorspelen of dat een be-

wuste keuze is geweest! Maar niet alle balletjes kun-

nen over water lopen zodat er toch een aardige ver-

zameling balletjes in het zwembad terecht komt. Be-

nieuwd wie ze opraapt? Voor sommige is het spelen 

op de zwembadholes toch een unieke ervaring, want 

soms komen de balletjes op holes terecht waar ze 

niet thuishoren. 

Omdat onze flight eindigt op hole 8, zijn we snel bin-

nen, waar Gerard ons opwacht met de eerder beloof-

de Jägermeister en voor het maken van een teamfo-

to. Vervolgens laat de uitslag geruime tijd op zich 

wachten, vooral veroorzaakt door de laatste flight die 

bijna 1 uur na ons binnenkomt. Hoezo snelheid op de 

baan of hadden zij veel last van de file? Inmiddels 

schijnen er ook stukken rookworst uitgedeeld te zijn, 

maar die hebben mij niet bereikt. Zo blijk ik ook de 

koffie/thee voorafgaand aan de wedstrijd gemist te 

hebben. Ik neem mij voor in het vervolg toch wat 

vriendelijker te kijken bij aankomst…. 

Terwijl de bardienst er alles aan doet om de omzet 

hoog te houden, wordt overgegaan tot de prijsuitrei-

king. Een 3e prijs voor Lydia van der Burgt (ja Will, 

dat zul je thuis wel te horen hebben gekregen), 

mooie 2e was mijn flightgenoot Hein Heezemans en 

met een prachtige score wordt Gea Bloemen 1e.  

Een geslaagde wedstrijd, die alweer een poosje in 

onze herinnering staat gegrift. Met dank aan en com-

plimenten voor de organisatie, de baancommissie, de 

bemensing achter de bar en natuurlijk de hoofdspon-

sor Adriaans, die voor die blijkbaar heerlijke worst 

heeft gezorgd. 

Hans de Keijzer 

Bericht van de Sponsorcommissie 

Het is alweer jaren geleden dat ik het werk van de 

sponsorcommissie overnam van Hilde Rath die des-

tijds een (bijna wanhopige) oproep deed tijdens een 

ledenvergadering. Pff! Ik had geen idee waar ik aan 

begon….  

Maar al doende groeide de moed om bij bedrijven 

langs te gaan, met de Teeshot onder mijn arm, om 

een advertentie ‘los te peuteren’. Gelukkig kreeg ik 

veel hulp van Hans Berkers, die naar mijn idee tout 

Valkenswaard kende. (Dat is te lezen in mijn laatste 

stukje over Hans in de vorige Teeshot). En gelukkig 

krijg ik af en toe ook tips van andere VGC-leden. 

Het grappige was dat ik te maken kreeg met onder-

nemers, die samen met mijn kinderen in de klas had-

den gezeten en die mij kenden als ‘de mama van…’. 

En gelukkig zijn er nog steeds adverteerders die al uit 

de tijd van Hilde stammen en die ons nog steeds 

sponsoren. Maar ieder jaar vallen er enkele adver-

teerders ‘af’ en moeten er nieuwe gevonden worden. 

Af en toe sta ik zelf een beetje te kijken van een 

commercieel ideetje. Zo kwam ik tot de ontdekking 

dat er slechts één adverteerder op de scorekaarten 

stond. En die adverteerder bepaalde de prijs van de 

advertentie door korting te geven op het drukwerk. 

Hmmm. Er was plaats genoeg (vond ik) voor twee 

advertenties op de scorekaarten. En warempel, met 

een beetje hulp van Hans en een tip van de voorzitter 

werden er twee adverteerders gevonden die beiden 

bereid waren om (veel) meer te betalen. 

En dan de consumptiekaarten: die kaarten wapperden 

in ieders handen in het clubhuis. Ineens werd ik een 

beetje erg commercieel. Daar konden ook best twee 

advertenties op. En die waren zo verkocht. Toen ik 

het tarief een keer vertelde op de DDD-middag, kreeg 

ik nota bene te horen, dat het wel erg goedkoop 

was… (Ja, natuurlijk gaat de prijs volgende keer om-

hoog.) En overigens was daarmee de hele discussie 

over wel of niet consumptiekaarten direct van tafel. 

Tja, als ze geld in het laatje brengen, is iedereen in-

eens voor. 

Eind vorig jaar moest ik op zoek naar een nieuwe ad-

verteerder voor de scorekaarten. Hans suggereerde 

om Autobedrijf Winters te benaderen. Omdat ik weet 

dat de familie Van Asten een goede relatie met Win-

ters heeft en ik inmiddels heb geleerd om hulp in te 

roepen, belde ik met Gerrie en André. En binnen 3 

dagen zat ik samen met Gerrie bij Winters aan tafel 

en was de deal beklonken. Geweldig!  

Dus lieve mensen: kom maar op met jullie tips en 

hulp. En passant doe ik hier ook 

een oproep of iemand dit klusje op 

den duur wil overnemen van mij. 

Het is voor onze Valkenswaardse 

Golfclub. 

 

 

   Gea Bloemen 

Teambuilding buitendienst Valkenswaard 

Op woensdag 28 november 2023 volgde het perso-

neel van de buitendienst van de gemeente Valkens-

waard een golf clinic op onze club. Bij aankomst wer-

den de medewerkers getrakteerd op Limburgse vlaai 

en koffie, verzorgd door Helma Jansen en Maarten 

Ingelse. Om 13.00 zat het clubhuis vol met ongeveer 

35 gemeentewerkers (1 vrouw en 34 mannen). 
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Gestart werd met een powerpoint (verzorgd door de 

gemeente) over geschiedenis van sportpark Den 

Dries. Voor mij was nieuw dat ons sportpark ook wel 

het Papendal van het zuiden wordt genoemd en dat 

op hole 5 en 6 ooit een voetbalveld gepland was. On-

der leiding van Kees van de Heiden begon de eigenlij-

ke clinic. De groep werd door Kees in vieren verdeeld. 

Ad Strijbosch deed de rondleiding door het clubhuis. 

Putten, chippen en afslaan werd verzorgd door Jos 

Baudewijns, Hein Schaeken, Gerard Engelen, John 

Grijseels, Kees van der Heijden en Jos Tillmanns. 

Elk onderdeel duurde ongeveer een half uur. Nu is het 

moeilijk om in zo’n korte tijd golfen te leren, maar 

door de grote inzet en motivatie van de deelnemers 

vielen de resultaten niet tegen. 

Op het einde kregen de echte enthousiastelingen de 

mogelijkheid om zich met een ijzer zeven eens hele-

maal uit te leven. Wat opviel, was dat ook zonder eni-

ge vorm van swing door sommigen meer dan 100 

meter geslagen werd, een mooi staaltje Power Golf. 

De meeste deelnemers genoten zichtbaar van deze 

middag, al vonden enkelen het wel een beetje fris.  

Om 16.00 uur was iedereen weer terug in het club-

huis, waar genoten werd van een biertje en bitterbal-

len, wederom uitstekend verzorgd door Helma en 

Maarten. 

Nu maar afwachten hoeveel nieuwe leden wij aan de-

ze clinic overhouden. 

 

   Jos Tillmanns  

 

 

 

 

Uitdaging... 
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